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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Donderdag 6 december 2012 van 19:30 tot 
..:.. uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  
Voorzitter: Mw. R. Teluij (afwezig) 
Plv. Voorzitter: dhr J. van den Beuken 

Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans, Maan Arkenbosch en René Strij-
bosch (Ronduit Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 
Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Pieter Janssen(PvdA)  
Hans Wierts (AL) 

Afwezig: 
 
René Strijbosch 
 
 
 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
Tiemen Brouwer (Ronduit Open) 
 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer H. Smulders 
De heer P. Vogels  
De heer J. Smolenaars 
De heer M. Janssen 

Ambtelijke ondersteuning  
de heer A. Rikken, Mw. J. van Aaken  
de heer G. Janssen  
Deelname door derden -- 
 

 

Aantal insprekers: --  Aantal publieke tribune: 6 personen 
 

 
Nr Onderwerp 
1 Opening 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter is afwezig en plv. voorzitter dhr. J. van den Beuken opent de vergadering. Hij heet ie-

dereen van harte welkom. Hij maakt melding van het feit dat de heer Smulders vanwege een verga-
dering elders later zal aanschuiven. De heer R. Strijbosch zal deze vergadering worden vervangen 
door de heer T. Brouwer. 

 
Nr Onderwerp 
2 Vaststellen agenda 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De agenda wordt vastgesteld met dien verstande dat agendapunt 13 over de BSGW behandeld 

wordt voor de belastingverordeningen, dus na agendapunt 5. 
 
Nr Onderwerp 
3 Verslag vorige vergadering 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het verslag van de vergadering van 26 september wordt vastgesteld. De vergadering op 31 oktober 

is komen te vervallen. 
 
Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De actiepuntenlijst wordt conform vastgesteld 
 
Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht niet commissieleden 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 
 
Nr Onderwerp 
6 Raadsvoorstel: Legesverordening 2013 inclusief tarieventabel 
 Bij de vaststelling van de legesbedragen wordt in principe uitgegaan van 100% kostendekkendheid. 

Daar waar dit (nog) niet het geval is (WABO, parkeervergunning invalidenparkeerplaats en vergun-
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ning voor kinderopvang) wordt de kostendekkendheid gefaseerd ingevoerd, waarbij ook gekeken 
wordt naar de hoogte van de leges in omliggende gemeenten. Als 100% kostendekkendheid wel is 
bereikt maar omliggende gemeente zitten met de tariefstelling veel lager, dan wordt onderzocht of er 
kostenreductie mogelijk is, en naar de mate van kostendekkendheid waarmee elders is gerekend.  
Gevraagd wordt of in een aparte kolom aangegeven kan worden het bedrag van 100% kostendek-
kendheid. De raad kan dan de afweging maken of het voorgestelde tarief gehanteerd wordt, of dat er 
toch een ander tarief vastgesteld moet worden.  
Het tarief voor een gehandicaptenparkeerkaart is fors gestegen. Hierbij is gekeken naar een gemid-
delde van de omliggende gemeenten. Een kaart is 5 jaar geldig. Mensen met een minimum inkomen 
kunnen een beroep doen op bijzondere bijstand hiervoor. De verwachte meeropbrengst voor deze 
post bedraagt € 15.000,00.  
In de tarieventabel is ten onrechte een bedrag opgenomen voor bijschrijving van kinderen in een 
reisdocument. Deze mogelijkheid is komen te vervallen. 
De taakstellende bezuiniging van € 100.000,00 op de WABO-vergunningen wordt met de 20% ver-
hoging gehaald.  

  
Nr Onderwerp 
7 Raadsvoorstel: Verordening Hondenbelasting 2013 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 
 
Nr Onderwerp 
08 Raadsvoorstel: Verordening Toeristenbelasting 2013 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 

Gevraagd word om een meerjarige verhoging in plaats van een jaarlijkse. Dit om te voorkomen dat 
de ondernemers telkens brochures moeten aanpassen ivm verhoging toeristenbelasting. 
De verhoging is tweejaarlijks en is met de brancheorganisatie tijdig gecommuniceerd. 

 
Nr Onderwerp 
09 Raadsvoorstel: Verordening Onroerende zaakbelasting 2013 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 
 
Nr Onderwerp 
10 Raadsvoorstel: Verordening Rioolheffing 2013 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 
 
Nr Onderwerp 
11 Raadsvoorstel: Verordening Reinigingsheffing 2013 en tarieven afvalstoffenheffing 2013 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Aandacht wordt gevraagd voor het innen van naheffingen waarbij de kosten hoger zijn dan de op-

brengsten.  
Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 

 
Nr Onderwerp 
12 Raadsvoorstel: 1e wijzigingsverordening Bedrijven Investeringszone Haelen 2012 - 2015 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Er wordt aandacht gevraagd om de publicatie hierover in het Leudalnieuws in begrijpende taal op te 

stellen. Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 
 
Nr Onderwerp 
13 Raadsvoorstel tot toetreding Gemeenschappelijke regeling BsGW  
  Conclusie / besluit / advies:  
 Er zijn op het laatste moment nog enkele vragen schriftelijk ingediend door de heer Arkenbosch en 

deze zijn ook schriftelijk beantwoord. Deze zullen ook aan de overige commissieleden worden toege-
zonden. Op basis van de gegeven antwoorden zal de vragensteller besluiten of dit voorstel zonder 
verdere beraadslagingen kan worden behandeld in de raad.   
Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012. 
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Nr Onderwerp 
14a Raadsvoorstel ten behoeve van Organisatie- ontwikkeling  
  Conclusie / besluit / advies:  
 De heer Smulders geeft vooraf kort een presentatie waarbij hij het volgende uitlegt over het gehele 

transitietraject. 
Het college overlegt tweewekelijks met het Managementteam over wat er is gedaan en wat gaan we 
doen. Het betreft zowel de financiële als de inhoudelijke kant. 
De portefeuillehouder wil transitie als vast agendapunt op de agenda van de commissie Bestuur en 
Middelen plaatsen, zodat ook hier telkens de voortgang gedetailleerd kan worden besproken en de 
commissie (en daarmee ook de raad) in de positie blijft om de kaderstellende en controlerende rol te 
vervullen. Het hele traject zal in “hapklare brokken” worden gepresenteerd. 
De commissie vindt het voorstel nog erg vaag, en meest concrete doelen. Ook wordt gevraagd waar-
om niet gewacht kan worden totdat de kerntakendiscussie heeft plaatsgevonden. Alleen het perspec-
tief wordt gepresenteerd, maar de onderbouwing wordt nog gemist. 
De portefeuillehouder zegt dat er kaders gesteld zijn op de P- en de F-ombuigingen. Ook de decen-
tralisatie van taken vraagt om nieuwe kwaliteiten van de organisatie. Er moet dan ook nu gestart 
worden wil men dit kunnen waarmaken. Als de kerntakendiscussie elementen oplevert die van in-
vloed zijn op de transitie dan zullen die gaande het traject worden ingepast.  
De heer Smolenaars vult nog aan dat de investering op termijn geld oplevert en dat men aan de slag 
moet gaan. Je kunt wel blijven ontwerpen, maar er zal ook gehandeld moeten worden. Als dan in juli 
blijkt dat men een andere kant op wil, dan is de eerste investering die gevraagd wordt nog geen weg-
gegooid geld. Er is dan onder andere een betere dienstverlening, betere website.  
Voor wat betreft personeel is steeds de inzet om geen mensen te ontslaan, maar om hen waar nodig 
te begeleiden van werk naar werk, zowel binnen de organisatie als daarbuiten. Voor de kanteling van 
de organisatie is ongeveer drie jaar nodig. 
Tenslotte merkt de portefeuillehouder op persoonlijke titel nog op dat voor dit traject vertrouwen nodig 
is, en hij zou het betreuren als dit voorstel niet zou worden aangenomen. Als de raad nee zegt tegen 
het voorstel, dan moet men wel daarbij aangeven welke kant men dan op wil. Uitstel zal in ieder ge-
val betekenen dat bezuinigingen niet of pas veel later kunnen worden uitgevoerd, en dus geld kost.  
Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012.   

 
Nr Onderwerp 
14b Raadsvoorstel ten behoeve beschikbaarstelling krediet 1e fase Organisatie-ontwikkeling 
  Conclusie / besluit / advies:  
 Zie 14 a. 
 
Nr Onderwerp 
15 Verzoek tot behandeling brief terrasvergunning Neer 
  Conclusie / besluit / advies:  
 De commissie merkt op dat de plaats waarvoor terrasvergunning wordt gevraagd voor drie tafeltjes 

zonder gevaar voor de verkeersveiligheid te realiseren zou moeten zijn, en vraagt het college in die 
zin te handelen bij een aanvraag. Dit is ook een goede zaak in het kader van bevordering toerisme 
en geeft ondernemers in kleine kernen een kans zich blijvend te vestigen. 
De portefeuillehouder merkt op dat in het voorjaar van 2013 een drank- en horecavergunning is aan-
gevraagd, met daarbij een aanvraag voor een terras, met andere tekening en plan, dan waar nu 
sprake van is. Tegen de aanvraag zijn zienswijzen ingediend, en deze hebben mede geleid tot het 
besluit zoals dat is genomen. Tegen de weigering van het terrasgedeelte uit de drank- en horecaver-
gunning heeft de indiener bezwaar kunnen aantekenen, doch dit is niet gebeurd. Er ligt dus een on-
herroepelijke vergunning. Indien aanvrager nu alsnog een vergunning met terras wil indienen dan 
moet er een nieuwe drank- en horecavergunning worden aangevraagd. Het dossier van de aanvraag 
met daarbij de ingediende zienswijze(n) en overwegingen zal worden opgevraagd en ter inzage wor-
den gelegd in de leeskamer. 

 
Nr Onderwerp 
16 Raadsvoorstel 3e Raadsrapportage 2012 inclusief de vaststelling div. begrotingswijzigingen 
  Conclusie / besluit / advies:  
 Gevraagd naar de investering die gedaan is voor de plaatsing van de zonnepanelen voor de werf in 

Hunsel. Er zouden geen extra uitgaven gedaan worden. Dit is vooral een bezwaar van principiële 
aard. Het maakt niet uit dat de investering zich op termijn terugverdiend. Ook al zouden de kosten 
binnen het budget passen, dan nog is het de raad die hierover beslist. De kosten van de Wadi wor-
den gehaald uit het groenfonds.  
Gevraagd wordt naar het hogere subsidiebedrag voor La Rochelle. Het antwoord hierop zal schrifte-
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lijk worden gegeven. Het voordeel van € 600.000,00 op bijstandsverlening is eenmalig. 
Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 18 december 2012.   

 
Nr Onderwerp 
17 Bespreking mediationovereenkomst als gevolg van toetreding gemeente Maasgouw tot OML 
  Conclusie / besluit / advies:  
 Er zijn door twee fractie vragen ingediend over dit onderwerp. Deze zijn, met de antwoorden bij de 

stukken gevoegd. Reden voor agendering is veen verzoek van het presidium om na te gaan of de 
mediationovereenkomst, die een afwijking betekende van het oorspronkelijk genomen raadsbesluit, 
nog aanleiding geeft om een nieuw raadsstandpunt in te nemen. Het betreft het geven van een 
zienswijze, omdat het verder een collegebevoegdheid betreft. Het mediationtraject was nodig omdat 
de gemeenteraad van Maasgouw niet wilde instemmen met de voorwaarden zoals die normaliter gel-
den voor toetreding OML. Het wordt toch belangrijk geacht om ook Maasgouw te laten toetreden om-
dat dan heel Midden-Limburg onder de vlag van OML valt. De risico’s die er waren en zijn, worden 
door toetreding van Maasgouw niet groter, maar kleiner. In 2012 heeft OML 4,1 ha grond kunnen 
verkopen. Dit is in deze tijd een goede prestatie. Daarbij is er nog een optie om nog enkele hectaren 
te verkopen dit jaar aan een Amerikaans bedrijf. De handtekeningen zijn echter nog niet geplaatst.  
Opgemerkt wordt nog dat het vreemd is dat er geld betaald moet worden omdat de gemeente Maas-
gouw niet wil voldoen aan de eisen. In het presidium van 11 december zal nog besproken worden of 
dit onderwerp op de agenda van 18 december geplaatst moet worden. In principe gaat het om een 
collegebevoegdheid, maar de raad kan hier in het kader van de controlerende rol anders over den-
ken.  

 
Nr Onderwerp 
18 Verzoek tot behandeling brief Stichting Studiegroep Leudal over de hoogte bouwleges 
  Conclusie / besluit / advies:  
 Gemeld wordt dat voor een aanvraag wel leges worden geheven, maar dat deze worden terugbe-

taald in de vorm van een subsidie. Men moet deze subsidie wel even aanvragen. Dit is ook zo met de 
Studiegroep gecommuniceerd. 

 
Nr Onderwerp 
19 Mededelingen en rondvraag 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer van Kessel vraagt wederom aandacht voor het papiergebruik bij de vergaderbundel.  
 
Nr Onderwerp 
20 Sluiting  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22:20 uur 
 
 


